
Protokół Nr 19

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu odbytego w dniu 25 czerwca 2013 r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Wilkowska Maria - przewodnicząca

2. Getka Janusz -  członek

3. Gryglas Agnieszka -  członek

4. Kujawski Bogdan -  członek

5. Sobczak Józe f-cz łonek

6. Wątorska -  Parzydło Justyna -  członek

7. Zaręba Edyta -  członek

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała p. Maria Wilkowska powitała zebranych i 

poinformowała, że tem aty  obrad to:

1. Świetlice w  szkołach Gminy Dąbrówka oraz „0 "  przy szkołach.

2. Dowożenie uczniów do szkół (uregulowanie odległości i ilości uczniów, którym 

przysługuje dowożenie).

3. Praca w  szkołach (Regulacje prawne dotyczące godzin pracy z Karty Nauczyciela", 

wycieczki szkolne form y rozliczenia pracy nauczyciela, delegacje, itp.

4. Uroczystości w  szkołach, Gminie, GCK itp.

- regulacje dotyczące transportu i opieki.

5. Remonty w  szkołach (remonty bieżące i zaplanowane inwestycje tj. Rozbudowa 

Zespołu Szkół w  Jozefowie, termomodernizacja szkoły w Guzowatce, dokończenie inwestycji

-  rozbudowa GCK.

6. Sprawy różne.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1 pani Wilkowska poinformowała, że godziny świetliczane w szkole podstawowej w 

Guzowatce była zapełniane godzinami z kart nauczyciela i bibliotecznymi, a tak nie 

powinno być.

Głos zabrał Wójt, który stwierdził, że budżet dla oświaty i tak jest mocno ze strony Gminy 

doinwestowany. W roku bieżącym bardo dużo środków zostało wykorzystane hale 

sportowe z powodu długiej i mroźnej zimy. Chciałoby się wydłużyć godziny świetliczane, w 

każdej szkole zatrudnić sekretarkę ale w budżecie brak jest środków na ten cel. W ó jt odniósł 

się do szkoły w Guzowatce i powiedział, że pracę świetlicy ustalono do godziny 16.30, co 

nieznaczny, że ma być ona czynna od godz. 7.00. We wszystkich szkołach świetlica działa 

przez 5 godzin, a w  szkole w  Guzowatce 12 . z uwagi na to, że rodzice z Ostrówka odstąpili 

od dowożenia. Przepisy nie stanowią ile godzin powinna być czynna świetlica. Co innego jest



z dowożeniem. Przepisy jednoznacznie mówią, że dziecko musi być dowiezione do szkoły 

jeżeli odległość od domu do szkoły wynosi 3 km. Na terenie naszej gminy jest tak że gdy 

jest trasa to  na danej trasie wszystkie dzieci są dowożone powiedział Wójt.

Dyrektor Wójcik powiedział, że 5 godzin pracy świetlicy, jest dla szkoły w  Dąbrówce 

krzywdzące, z uwagi na dużą liczbę uczniów. Powiedział, że chciałby powrócić do pierwotnej 

liczby godzin pracy dla biblioteki szkolnej.

Głos zabrał W ó jt i stwierdził, że rozumnie wszystkie zgłaszane przez dyrektorów potrzeby, 

ale nie może ich zrealizować z uwagi na ograniczone środki finansowe. Poinformował, że 

wystąpił z pismem o zwiększenie subwencji oświatowej i gdy zostanie zwiększona będzie 

można ją przeznaczyć na świetlice czy inne pilne i niezbędne potrzeby dla szkół.

W dalszej części posiedzenia podniesiono tem at związany z dowozem uczniów (pocztów 

sztandarowych z poszczególnych placówek) na uroczystości państwowe organizowane na 

terenie gminy i rozliczeniem nauczycieli za wyjazdy na wycieczki szkolne itp.

Odnośnie dowozu uczniów na te uroczystości państwowe tem at zostanie przekazany p. 

Dyrektor GCK a tem at związany z rozliczaniem zostanie przekazany p. Dyrektor ZOSiP 

powiedział Wójt.

Podniesiony został również tem at związany z dniami wolnymi od pracy.

Do tego tematu odniósł się p. Tomasz Rurarz Dyrektor Publicznego Gimnazjum w  Dąbrówce, 

który wyjaśnił, że zgodnie z ustawą nie ma już dni ustawowo wolnych są dni wolne. Każda ze 

szkół podstawowych takich dni ma 6 , gimnazjum 8. Są to  dni w których nie ma lekcji ale 

szkoła ma obowiązek zapewnienia opieki dla uczniów i obowiązek poinformowania o tym 

rodziców.

Odnośnie informacji na tem at wyników ze sprawdzianów najlepiej wypady szkoły 

podstawowe we Wszeborach i Guzowatce najgorzej w  Józefowie. Odnośnie gimnazjum 

najlepiej Józefów nieco gorzej Dąbrówka.

Sprawa rem ontów w  placówkach oświatowo -  kulturalnych

GCK -  podpisana została umowa z nowym wykonawcą na dokończenie prac związanych z 

rozbudową,

- termomodernizacja budynku szkoły podstawowej w  Guzowatce. Podpisano również 

umowę na wykonanie prac.

- rozbudowa zespołu szkół w  Józefowie -  zlecono wykonanie badań geologicznych, które są 

potrzebne do ogłoszenia wniosku przetargowego.

Prace rem ontowe w  ramach posiadanych środków są na bieżąco ustalane z dyrektorami 

poszczególnych placówek.



Odnośnie dowożenia W ójt poinformował, że po posiedzeniach pierwszych rad 

pedagogicznych zostanie opracowany harmonogram dowożenia.

Na zakończenie dyskusji członkowie komisji jednogłośnie wnioskują o zwiększenie w  

miarę posiadanych możliwości finansowych godzin świetlicowych we wszystkich szkołach 

podstawowych.

Odczytane zostało podanie sołectwa Chruściele o przyznanie środków w kwocie 3 tyś. zł 

na zagospodarowanie boiska i terenów wokół.

W tej sprawie członkowie komisji wnioskują o przedstawienie dokumentów dotyczących 

stanu prawnego.

Następnie członkowie komisji udali się do Gminnego Centrum Kultury aby zapoznać się ze 

stanem rozbudowy.

Na tym protokó ł zakończono-

Przewodnicząca komisji 

Maria Wilkowska


